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Kamer 
van Volksvertegenwoordigers 

ZITTING 1966-1967. 

8 JUNI 1967. 

WETSONTWERP 
tot wijziging van de wet van 3 april 1953 betref 

fende de rechterlijke inrichting. 

VERSLAG 
NAMENS DE COMMISSIE 

VOOR DE JUSTITIE (1), UITGEBRACHT 
DOOR DE HEER LEFÈRE. 

DAMES EN HEREN, 

Het wetsontwerp strekt ertoe, met het oog op de goede 
werking van het Hof van beroep te Gent, in dit Hof het 
aantal Kamervoorzitters, voorzien bij de wet van 3 april 
1953, met één eenheid. het aantal Raadsheren met drie een 
heden en het aantal Advocaten-generaal met één eenheid 
te verhogen. 
Het aantal zaken. onderworpen aan de jurisdictie van het 

Hof van beroep te Gent, is gedurende de laatste jaren snel 
gestegen. Voor de correctionele zaken alleen steeg het aan 
tal ingediende zaken van 1 913 in 1961 tot 2 470 in 1966, 
en het aantal arresten steeg in dezelfde periode van l 896 
tot 2 389. 
Daar anderzijds te verwachten valt dat de inwerking 

treding van het Gerechtelijk Wetboek, waarvan de goed 
stemming eerstdaags verwacht wordt, nog een gehele 
tijd kan uitblijven was het aangewezen het onderhavige ont 
werp zonder verwijl aan de goedkeuring van de wetgever 
voor te leggen. 

• * * 
(1) Sarncnstellinq van de Commissie : 

Voorzitter: de heer De Gryse, 
A. - Leden : de heren Charpentier, Cooreman, De Gryse, Duerlnck, 

Hermans. Lefère, Lindemans, Remacle, Saiut-Remy, - Boel, Bohy, 
De Kculcnelr, Gruselin, Mathys, Pierson, Terwagne, Vranckx. -· 
Coulonvaux, Defralgne, [eunchomme, Kempinaire, Van Lidth de [eude, 
- Leys. 

B. - Plaatsvervanqers : de heren Grlbomoni, Kiebooms, Meners. 
Portsts, Van Lindt, - Glinne, Lemers, Nylfels, Van Heupen. - 
Lerouqe, Olivier, Pede. - V an der Elst, 

Zre: 
H2 (1966-1967) 

-- N• 1 : Wetsontwerp. 

432 (1966 - 1967) - N° 2 

Chambre 
des Représentants 

SESSION 1966-1967. 

8 JUIN 1967. 

PROJET DE LOI 
modifiant la loi du 3 avril 1953 

d'organisation judiciaire. 

RAPPORT 
FAIT AU NOM DE LA COMMISSION 

DE LA JUSTICE (1), 
PAR M. LEFÈRE. 

MESDAMES, MESSIEURS, 

Dans le but d'assurer le bon fonctionnement de la Cour 
d'appel de Gand, le présent projet de loi tend à y augmenter 
d'une unité le nombre des présidents de chambre prévus 
par la loi du 3 avril 1953, <le trois unités le nombre des 
conseillers et d'une unité celui des avocats généraux. 

Le nombre des causes soumises à la juridiction <le la 
Cour d'appel de Gand a augmenté rapidement au cours de 
ces dernières années. Le nombre des seules affaires correc 
tionnelles introduites est passé de 1 943 en 1964, à 2 470 en 
1966, tandis que le nombre d'arrêts rendus pendant cette 
même période est passé de 1 896 à 2 389. 
Comme, par ailleurs, il faut escompter que J' entrée en 

vigueur du Code judiciaire - dont l'approbation doit avoir 
lieu incessamment - peut encore se faire attendre pendant 
un délai assez long, il était indiqué de soumettre sans tarder 
le présent projet à l'approbation du législateur. 

* * * 

(1) Composition de la Commission: 
Président : M. De Grysc. 
A. --- Membres : MM. Charpentier, Cooreman, De Gryse, Duerlnck, 

Hermans. Lefëre, Lindemans, Rcmacle, Saint-Remy. - Boel, Bohy, 
De Keulcneir, Gruselin, Mathys, Plerson, Terwagne, Vranckx. - 
Coulonvaux, Ddraignc, [eunehomme, Kernplualre, Van Lldth de )cude. 
- Lcys, 
ll. - Suppléants: MM. Gribomoni, Kiebooms, Meyers, Parisis, 

Van Lindt. - G/innc, Lamers, Nyffels, Van Heupen, - Lerouqe, 
Olivier, Pede. - Van der Bist, 
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Tegen het ontwerp zijn in de Commissie geen principiéle 
bezwaren uitgebracht. 
Wel is door een aantal leden de vraag gesteld waarom 

terzake geen globale maatregelen genomen worden, nadat 
vooraf het probleem voor de verschillende rechtsgebieden 
in zijn geheel is onderzocht. 
Nu gaat men stuksgewijze te werk. met het gevolg dat 

sinds het begin van de huidige parlementaire zitting niet 
minder dan drie soortgelijke wetsontwerpen ingediend 
werden. 
Andere leden betwistten de moeilijkheden niet met 

dewelke het Hof van beroep van Gent te kampen heeft, 
maar onderstreepten dat ook in de andere Hoven van beroep 
de toestand niet altijd rooskleurig is. 

Bij ontstentenis van algemene maatregelen, wordt de 
indruk verwekt dat bepaalde rechtsmachtèn onrechtvaardig 
behandeld worden. 

Uw verslaggever heeft gewezen op de verwikkelingen 
welke kunnen voortspruiten uit het simultaan open verklaren 
van 4 plaatsen van raadsheer, waarvan er normaliter 2 aan 
de provincie West-Vlaanderen en 2 aan de provincie Oost 
Vlaanderen toekomen. 
De moqeltjkheid is niet denkbeeldig dat de meest voor 

aanstaande kandidaten tweemaal zouden voorgedragen wor 
den. Daarom is het wenselijk de vacatures geleidelijk aan 
bekend te maken, b.v. twee ineens, en de derde en vierde 
plaatsen slechts open te verklaren nadat de twee eerste 
kandidaten hun eed hebben afgelegd, Op die wijze zullen 
de kansen van alle kandidaten onaangetast blijven. 
De Minister meende dat het door uw verslaggever voor 

gestelde systeem de procedure van- benoeming aanzienlijk 
zou vertragen. 
Het antwoord van de Minister kon uw verslaggever niet 

helemaal overtuigen : hij kon moeilijk aannemen dat het 
door hem voorgestelde systeem een aanzienlijke vertraging 
in de benoemingsprocedure zal meebrengen en eventueel de 
oprichting van een nieuwe correctionele kamer beletten. 
De Minister van Justitie heeft verduidelijkt dat de voor 

drachten. door het Hof geschieden op verzoek van de 
procureur-generaal en die van de provinciale raad op ver 
zoek van de Minister van Justitie. 
De Minister heeft formeel verklaard dat het wenselijk is 

dat aan alle kandidaten gelijkwaardige kansen gegund wor 
den en dat hij contact zou nemen met de procureur-generaal 
opdat de procedure zou gevolgd worden derwijze dat deze 
kansen volkomen gevrijwaard worden. 

Uw Commissie heeft met deze verklaring vrede genomeµ. 

De artikelen en het gehele ontwerp werden eenparig 
aangenomen. 

De Verslaggever, 
F. LEFERE. 

De Voorzitter, 
A. DE GRYSE. 

Aucune objection de principe n'a été formulée en Com 
mission à J' encontre du projet. 
Un certain nombre de membres a bien demandé pour 

quoi aucune mesure globale n'a été prise en la matière après 
que le problème ait été examiné au préalable dans son 
ensemble pour les divers ressorts. 
La méthode suivie maintenant est celle des petits paquets, 

ce qui a pom conséquence que, depuis le début de la pré 
sente session parlementaire, pas moins de trois projets de 
loi du même genre ont été déposés. 
D'autres membres n'ont pas contesté les difficultés aux 

quelles la Cour d'appel de Gand doit Iaire face, mais ils ont 
signalé que Ia situation n'est pas toujours meilleure dans 
les autres Cours d'appel. 
Faute de mesures qénérales, on a l'impression que certai 

nes juridictions sont traitées de manière inéquitable. 

Votre rapporteur a mis l'accent sur les complications qui 
peuvent résulter du fait que sont déclarées ouvertes simul 
tanément 4 places de conseillers, dont 2 reviennent norma 
lement à la province de Flandre occidentale et 2 à la pro 
vince de Flandre orientale. 
On peut parfaitement s'attendre à ce que les candidats 

les plus éminents soient présentés deux fois. Aussi est-il 
souhaitable que les vacances soient publiées au fur et à 
mesure, par exemple deux simultanément, puis la troisième 
et la quatrième après que les deux premiers candidats ont 
prêté le serment. De cette manière, les chances de tous les 
candidats seront sauvegardées. 

Le Ministre a estimé que le système proposé par votre 
rapporteur ralentirait considérablement la procédure de 
nomination. 

La réponse du Ministre n'a pu convaincre entièrement 
votre rapporteur, qui peut difficilement admettre que le 
système qu'il propose ralentirait fortement la procédure de 
nomination et empêcherait éventuellement la création d'une 
nouvelle chambre correctionnelle. 

Le Ministre de la Justice a précisé que les présentations 
se faisaient par la Cour sur requête du procureur général 
et par Ie Conseil provincial sur requête du Ministre de la 
Justice. 

Le Ministre a formellement déclaré qu'il était souhaita 
ble de réserver des chances égales à tous les candidats et 
qu'il prendrait contact avec le procureur général pour que 
la procédure soit respectée de manière que ces chances 
soient entièrement sauvegardées. 
Votre Commission s'est déclarée satisfaite de cette décla 

ration. 
Les articles et l'ensemble du projet ont été adoptés à 

l'unanimité. 

Le Rapporteur, 
F. LEFERE. 

Le Président, 
A. DE GRYSE. 


